
Zápis z jednání Komise ZMČ a MA21 ze dne 13. 11. 2019 

Datum konání: 13. 11. 2019 od 16:30 hodin 
Místo konání: kancelář tajemnice UMC Praha 21 
Přítomni členové: 
Mgr. Lenka Danielová, Ing. Klára Zezulová (příchod v 17 hodin), JUDr. Vladimíra Kozáková, 
Ing. Jitka Carbolová, Bc. Radka Lipanovičová, Ing. Lucie Ponicová, Ing. Josef Rousal 
Omluveni: -
Předseda: p. Petr Duchek 
Tajemník: Ing. Šárka Zátková 

Program jednání: 
1. Zápisy z jednání komise z r. 2019 
2. Statut komise 
3. Jednací řád komisí a čestné prohlášení + volba místopředsedy 
4. Plán zlepšování r. 2019 
5. Návrh na doplnění členů komise 
6. Různé 

Průběh jednání: 

Jednání Komise ZMČ a MA21 zahájil předseda. 

BOD 1) Zápisy z jednání komise 
Zápis zjednání dne 20.5.2019 bude předložen RMČ Praha 21 ke schválení. Zápis byl 
prodiskutován a byla podána ústní informace ohledně předpokládaného konání veřejného fóra. 
Termín VF nebyl schválen radou a místo VF proběhlo veřejné projednání dopravy v Újezdě v obl. 
Za Lidlem v původním termínu VF. 

• HLASOVÁNÍ: 7 - pro, 0 - proti, 0 - se zdržel hlasování 
BOD 2) Statut komise 
Členové komise obdrželi návrh statutu komise, který byl zpracován v předchozích letech. Statut 
komise byl diskutován a byly navrženy úpravy v bodech 6, 8, 11 a 12 a vypuštění bodu 13. 
Tajemnice komise zpracuje dokument, který bude přílohou zápisu a bude předložen RMČ Praha 
21. 

• HLASOVÁNÍ: 7 - pro, 0 - proti, 1 - se zdržel hlasování 

BOD 3) Zápisy z jednání komise + volba místopředsedy 
Jednací řád platný od 1.7.2019 byl zaslán všem členům komise emailem. Všichni členové komise 
se s jednacím řádem seznámili. 
P. Duchek navrhuje na funkci místopředsedy Ing. Ponicovou. Ing. Ponicová souhlasí. Jiný návrh 
není. 

• HLASOVÁNÍ - volba místopředsedy: 7 - pro, 0 - proti, 0 - se zdržel hlasování 

VI7 hodin dorazila Ing.Zezulová. 
BOD 4) Plán zlepšování 
Politik MA21 Ing. Ponicová informovala o tom, jak se plán zlepšování tvoří a hodnotí. 
Vyhodnocení probíhá standartně v průběhu ledna. V každé oblasti dochází k hodnocení. Dále byla 
diskutována kritéria v jednotlivých kategoriích a audity úřadu v r. 2017. 
Vyhodnocení plánu zlepšování bude schváleno radou a předloženo také zastupitelstvu. 



Jednotlivé body plánu zlepšování byly prodiskutovány a všichni členové byli informování o 
jednotlivých bodech. 
Komise konstatuje, že většina bodů z plánu zlepšování pro rok 2019 byla naplněna. ÚMČ Praha 
21 připraví najednání komise v lednu vyhodnocení plánu. 
• • HLASOVÁNÍ: 8 - pro, 0 - proti, 0 - se zdržel hlasování 

BOD 5) Doplnění členů komise ZMČ a MA 21 
S ohledem na požadavek na člena komise z podnikatelského sektoru je nutné doplnit komisi 
alespoň o jednoho člena. 
Vytipovaní zástupci podnikatelského sektoru budou osloveni předsedou komise a potenciální noví 
členové budou diskutováni na příštím jednání komise. 

• HLASOVÁNÍ: 8 - pro, 0 - proti, 0 - se zdržel hlasování 

BOD 6) Různé 
Termíny jednání - členům komise bude rozeslána tabulka s jednáním ostatních komisí, aby 
byl dohodnut termín, který se nebude krýt s jinou komisí. Další jednání komise proběhne 
v lednu s ohledem najednání zastupitelstva v prosinci. 
Tvorba plánu zlepšování a strategického plánu - při tvorbě je nutné nastavit spolupráci 
v rámci jiných komisí, bylo by dobré svolat koordinační schůzku předsedů komisí. 
Den země - všechny kontakty byly předány sl. Červinkové, není informace o stavu věci. 
Ankety - předána informace o konaných anketách v roce 2019 (anketa k ÚZ a k provozu 
knihovny) 

Zapsala a vyhotovila dne 13.11. 2019 - ta jemník komise Ing. Šárka Zátková 

• Ověřil, dne 13.11.2019 předseda komise p. Petr Duchek 


